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Vragen van het lid Mohandis (PvdA) aan de Minister van Onderwijs Cultuur en 
Wetenschap over het bericht dat scholen geld overhouden (ingezonden 
13 januari 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Onderwijsinstellingen houden ruim 300 
miljoen euro over»?1 

Vraag 2
Klopt het dat, zoals de Algemene Onderwijsbond heeft berekend op basis van 
gegevens van uw ministerie, verschillende onderwijssectoren geld «overhou-
den»? 

Vraag 3
Kunt u (per onderwijssector) nader toelichten hoe hoog de exacte onderuit-
putting van de beschikbare middelen is? 

Vraag 4
Kunt u nader toelichten hoe het mogelijk is dat er in 2012 in sommige 
sectoren tientallen miljoenen euro’s niet zijn uitgegeven aan het onderwijs, 
de kwaliteit van leraren en het op peil houden van aanbod van voldoende 
arbeidsplaatsen voor leraren? 

Vraag 5
Kunt u inzichtelijk maken of er in 2013 ook sprake is geweest van onderuit-
putting van de budgetten en het oppotten van geld door onderwijsinstellin-
gen? Zo ja, om welke bedragen gaat het dan per sector? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat onderwijsgeld aan onderwijs moet worden uitgege-
ven? Zo ja, welke mogelijkheden ziet u om scholen aan te moedigen of te 
dwingen om in een situatie van onderuitputting de middelen die zij «overhou-
den» alsnog te investeren in de kwaliteit van het onderwijs en niet (onnodig) 
oppotten?

1 http://www.nrc.nl/nieuws/2014/01/09/onderwijsinstellingen-houden-ruim-300-miljoen-euro-over/
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